
Protokoll fört vid Svensk Andungeklubbs årsmöte 3 april 2024.

Svensk Andungeklubb
Organisationsnummer: 802506-5510
Datum: 2024-04-03
Plats: Önnereds båtlags klubbstuga, Önnered

Mötet hölls i Önnereds båtlags klubbstuga i närvaro av 22 medlemmar, se 
deltagarlista (bilaga 1).

1.Ordförande Lars Westerlind öppnade stämman.
2.Till ordförande för mötet valdes Lars Westerlind, 
    till sekreterare Lotte Waller och
    till justeringspersoner Peter Davison och Bo Knape.
3.Kallelse till mötet hade skickats ut den 28 januari och stämman godkände 
utlysandet.
4. Föredragningslistan för mötet godkändes.
5. Protokoll från föregående årsmöte rekapitulerades.
6. Verksamhetsberättelsen för 2023 genomgicks (bilaga 2).
7. Kassören presenterade den ekonomiska årsredovisningen. 
Revisionsberättelsen upplästes (bilaga 4).Mötet fastställde 2023 års resultat 
(bilaga 3).
8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2023.
9. Val till förtroendeposter : 
Enligt föreningens stadgar skall varje år hälften av styrelseledamöterna (förutom
ordföranden) väljas på 2 år. Vid förra årets möte valdes därför hälften av 
ledamöterna på 2 år, resterande på 1 år. Halva styrelsen har således mandat 
ytterligare ett år. Dessa är:
Christina Johansson
Claes-Henrik Möse
Lotte Waller.
Valberedningens förslag godkändes:
-ordförande: Lars Westerlind  1 år, omval
-övrig styrelse: Leif Sjögren 2 år, omval

Mats Blomberg 2 år, omval
Nisse Smitt 2 år, omval
Lars Gelin 2 år, nyval
Bo Knape 2 år, nyval

-revisorer: Torulf Rutgersson 1 år, omval
Arne Wolgast 1 år, omval

-valberedning: Claes Holmén 1 år, omval, sammankallande
Michael Jessing, omval



- regelkommitté: Väljs enligt nya stadgarna inte av årsmötet utan utses av 
styrelsen.
Kerstin Johansson avgick ur styrelsen och avtackades.
10. Medlemsavgiften för 2025. Föreningens ekonomi är god. Styrelsen föreslog 
därför oförändrad medlemsavgift 2025, d.v.s. 350 kr för båtägare och 200 kr för 
stödmedlem. Mötet godkände styrelsens förslag.
11. Evenemang 2024: Planerna för 2024 års VM presenterades av Nisse Smitt, 
Lars Westerlind och Kent Holzner.
I övrigt presenterades säsongens kappseglingsprogram, eskadersegling och 
Västkustserien översiktligt. Mer information finns på hemsidan.
12. Inkomna motioner. 2 motioner hade inkommit, båda från Kent Holzner.
 Den ena rörde regeländring, så att undervant blir tillåtna för såväl metall- som 
trärigg. Motionen, sammanställning av argument för respektive emot 
regeländringen samt styrelsens yttrande lästes upp (bilaga 5,6 och7).
Efter diskussion antogs förslaget med 13 röster för mot 4 röster emot.
Beslutet innebär att styrelsen fick i uppdrag att formulera ny regeltext och att 
beslut om regeländringen skall tas enligt stadgarna.

 Den andra motionen föreslog upprättandet av gemensamma skandinaviska 
regler för Norge och Sverige. Motionen och styrelsens yttrande över densamma 
upplästes (bilaga 8 och 9). Efter diskussion avslogs motionen.
13. Övriga frågor. Allmän diskussion kring kappseglingsprogram m.m.
14.Mötet avslutades.

Efter mötet erbjöds mingel och inköp i shoppen.
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